

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur Surintendant de la Voirie de reconstruire le trottoir sur la rue Lusignan et la rue Versailles, et de compléter le pavage de ces rues, entre les rues Notre-Dame et St-Jacques, qui a été suspendu par suite du projet d'élévation des voies de la Cie du Grand-Tronc.

13.—(22085) Soumis un rapport de l'Avocat en Chef de la Cité, sur la demande de M. F. J. Bisaillon, avocat, qui représente la Ville dans les causes de Duquette vs la Cité et de Trahan vs la Cité, de se faire rembourser les déboursés, au montant de \$200, qu'il a faits dans ces causes.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser l'avance dudit montant à M. Bisaillon, ladite somme devant être imputée au fonds de réserve.

Son Honneur le Maire laisse son siège.

14.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que M. le Commissaire Hébert prenne le fauteuil.

15.—(21690) Soumis un rapport du Surintendant de l'Éclairage, recommandant l'installation d'une lampe à arc sur la rue Redpath, à environ 150 pieds au nord de la rue Sherbrooke, pour remplacer la lampe incandescente existante.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

16.—(22065) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant la remise d'un dépôt de \$500 à la Bitulithic Paving Co., en rapport avec le pavage de l'avenue Union.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

17.—(22062) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant la remise d'un dépôt de \$995 à la Sicily Asphaltum Paving Co. pour le pavage des rues Rose de Lima et Cathédrale.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

18.—(21315) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de l'ouverture de la rue Clarke, entre les rues Milton et Sherbrooke.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Président du Bureau des Évaluateurs pour préparer un tableau de l'évaluation municipale des propriétés.

19.—(21997) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef au sujet de l'établissement d'une cour pour le Département de la Voirie, au Marché à Foin.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer cette question au Surintendant des Parcs et au Surintendant des Marchés pour savoir si l'établissement interviendrait en aucune manière au terrain de jeux et à la place du Marché.

20.—(19999) Soumis un rapport de l'Avocat en Chef de la Cité, au sujet du compte de la Presto Heater Co.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si légalement la Cité doit payer ce compte.

21.—(22068) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant l'installation d'un téléphone à l'ancien Hôtel de Ville du quartier Emard, au coût de \$55, et un téléphone à la caserne de pompiers No. 35, coin Boulevard et rue Lajeunesse, Ahuntsic, au coût de \$75.

Resolved: That instructions be given to the Engineer Superintendent of the Road Department to relay the sidewalk on Lusignan and Versailles streets, and to complete the paving of said streets, between Notre Dame and St. James streets, which has been suspended, owing to the Grand Trunk Company's elevated track project.

13.—(22085) Submitted a report from the Chief City Attorney, anent an application from Mr. F. J. Bisaillon, barrister, who represents the City in the cases of Duquette vs. the City and Trahan vs. the City, to be refunded his disbursements, amounting to \$200 in said cases.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the refund of said disbursements to Mr. Bisaillon be authorized, the said sum to be charged against the reserve fund.

His Worship the Mayor left his seat.

14.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Commissioner Hébert take the chair.

15.—(21690) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that an arc lamp be installed on Redpath street, at about 150 feet north of Sherbrooke street, to replace the incandescent lamp now existing.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said recommendation be approved.

16.—(22065) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that the Bitulithic Paving Co. be refunded their deposit of \$500 made in connection with their contract for paving Union avenue.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the refund of said deposit be authorized.

17.—(22062) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that the Sicily Asphaltum Paving Co. be refunded their deposit of \$995 made in connection with their contract for the paving of Rose de Lima and Cathedral streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the refund of said deposit be authorized.

18.—(21315) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the opening of Clarke street, between Milton and Sherbrooke streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Chairman of the Board of Assessors with instructions to prepare a statement showing the civic assessment of properties.

19.—(21997) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the establishment of a yard for the Road Department at the Hay Market.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That this matter be referred to the Superintendents of Parks and of Markets, in order to know if said establishment would interfere in any manner with the playground and the market place.

20.—(19999) Submitted a report from the Chief City Attorney, anent the account of the Presto Heater Co.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department, in order to know whether the City is legally obliged to pay said account.

21.—(22068) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that a telephone be installed at the former Town Hall of Emard Ward, at a cost of \$55, and another at the Fire Station, Ahuntsic Ward, 35, corner of Boulevard and Lajeunesse at a cost of \$75.